

Construction Business,
Choose Hengwang,
Guarantee of Prosperity for All.

干工程 选恒旺 事业兴旺



山东恒旺集团有限公司

Shandong Hengwang Group Co., Ltd.

③ 山东省济宁市任城区金宇西路4号海能国际C座24层

Floor 24, Building C, Haineng International, No. 4 Jinyu West Road, Rencheng District, Jining City, Shandong Province

④ www.hengwang.cn

⑤ 400-9975-666

⑥ info@hengwang.cn



BACKHOE LOADER 挖掘装载机 HW40-28

● 整机重量 Total Weight: 8000kg

● 额定功率 Rated power: 85KW

● 装/挖斗容 Bucket capacity: 1.3/0.35m³

更加灵活、高效、节能

卓越的性能， 完全满足各类用户需求。

More flexible, efficient, energy-saving

**Excellent performance, fully
Meet the needs of various users.**



HW40-28 型挖掘装载机是一种多功能的工程机械设备，具有许多优点和广泛的应用。它是一种结合了挖掘和装载功能的机器，能够在建筑工地、矿山和农田等各种场合发挥重要作用。

The HW40-28 excavator loader is a multifunctional construction machinery equipment with many advantages and wide applications. It is a machine that combines excavation and loading functions and can play an important role in various occasions such as construction sites, mines, and farmland.

PRODUCT UPGRADE BRAND NEW EXPERIENCE

产品升级 全新体验



液压系统 Hydraulic system

采用液压自卸装置, 实现快速卸载, 方便高效, 节省人力。
Using hydraulic dumping device to achieve fast unloading, convenient and efficient, saving manpower.

操作系统 Operating system

采用人性化的设计, 手柄集中档位齐全, 操作简单, 便于工人上手操作。
Adopting a user-friendly design, the handle has a complete range of gears and is easy to operate, making it convenient for workers to use.

动力系统 Power system

搭载云内高功率 85kw 发动机, 动力输出更稳定, 整机操作动作更流畅, 油耗低、动力足、扭矩大、好维修。

Equipped with Yunnei high-power 85kw engine, the power output is more stable, the operation of the whole machine is smoother, the fuel consumption is low, the power is sufficient, the torque is large, and it is easy to maintain.

越野轮胎 Off-road tires

采用工程橡胶轮胎, 适用于沼泽、山地、草地、雪地、沙漠等复杂恶劣的工况, 自身具有较强的适应性。

Using engineering rubber tires, it is suitable for complex and harsh working conditions such as swamps, mountains, grasslands, snow, deserts, etc., and has strong adaptability.

精工细作 品质保证

Fine workmanship, quality assurance



发动机 Engine



大臂 Big arm



铲斗 Bucket



侧摆油缸 Side swing cylinder



底盘 Chassis



轮胎 Tire



挖斗 Bucket



支腿 Outrigger



方向盘 Steering wheel

灵活高效 全面能手

Flexible and efficient all-rounder



松土器 Scarifier



抓木器 Wood grabber



拇指夹 Thumb clip



破碎锤 Hammer



机器耙 Machine rake



螺旋钻 Auger



窄挖斗 Narrow bucket



翻斗 Tipping bucket

技术参数

Machine detailed parameters

HW40-28 技术参数		
外形尺寸 Dimensions	7600×2260×2890	mm
轴距 Wheelbase	2250	mm
最小离地间隙 Minimum ground clearance	300	mm
装载斗容 Bucket Capacity	1.3	m ³
整机操作重量 Overall Operating Weight	8000	kg
掘起力 Breakout Force	38	KN
装载举升能力 Loading Lifting Capacity	2800	KG
铲斗卸载高度 Bucket Dumping Height	2800	mm
铲斗卸载距离 Bucket Dumping Distance	1062	mm
铲挖深度 Digging Depth	52	mm
反铲斗容 Backhoe Capacity (Width)	0.35	m ³
最大挖掘深度 Max. Digging Depth	4100	mm
挖斗回转角 Swing Angle of backhoe	190	°
最大牵引力 Max. Pulling Force	39	KN
发动机型号 Engine model	玉柴 Yuchai/ 康明斯 Cummins 4BT3.9-C100	
额定功率 Rated Power	85	KW
转向角 Steering Angle	±36	°
最小转弯半径 Min. turning radius	6581	mm
系统压力 Pressure of the system	12	Mpa
主传动类型 Main Transmission Type	双减速 Double Reduction	
轮边减速型式 Final Reducer	一级轮边减速 Single Stage Final Reducer	
额定载重 Rated Loader of Axle	4/18.5	T
挖斗挖掘力 Digging Power of Excavator Grab	46.5	KN
铲斗掘起力 Digging Power of Dipper	31	KN

维修和保养

Maintenance and repair



便捷保养

Convenient Maintenance

电气件集中安装，打开前盖板即可维护，操作方便。

覆盖件采用全钢件，经久耐用可回收。

采用大面积覆盖件开启方式，打开后可站在地面进行日常维护和保养，维修方便、接近性好。

空气滤清器、油水分离器、燃油滤、机油滤、保险盒等触手可及，保养十分方便。

润滑脂加注：黄油加注口布置挖机同侧，润滑保养更方便。

散热器：外部专设护网，脏物被挡在护网外侧，只需将护网拆下清洗即可。

The electrical components are installed centrally, and the maintenance can be done by opening the front cover, which is easy to operate.

The cover is made of all steel, which is durable and recyclable.

It adopts the opening method of the large-area cover. After opening, it can stand on the ground for daily maintenance and maintenance. It is convenient for maintenance and good in accessibility.

The air filter, oil-water separator, fuel filter, engine oil filter, fuse box, etc. are within easy reach, making maintenance very convenient.

Grease filling: The grease filling port is arranged on the same side of the excavator, which is more convenient for lubrication and maintenance.

Radiator: There is a special protective net on the outside, and the dirt is blocked outside the protective net. You only need to remove the protective net for cleaning.

售后服务

After sales service



24 小时热线 24 Hours Telephone

您有任何需要，只需要拨打 24 小时售后服务热线 400-9975-666。

If you have any needs, just call the 24-hour after-sales service hotline 400-9975-666.



15 分钟回复 15 Minutes To Respond

接到售后需求后，售后服务工程师将主动和您取得联系，向您了解设备情况和服务需求，通过电话、微信视频等远程指导处理问题。

After receiving the after-sales demand, the after-sales service engineer will take the initiative to get in touch with you, ask you about the equipment situation and service needs, and deal with the problem through remote guidance such as telephone and WeChat video.



24 时出发 24 hours departure

若电话指导无法处理好故障，服务工程师在 24 小时内携带维修工具出发，前往设备所在现场，进行现场维修服务。

If the telephone guidance cannot handle the fault well, the service engineer will set off with the maintenance tools within 24 hours, go to the site where the equipment is located, and perform on-site maintenance services.



重大情况处理 Handling of major situations

重大和特殊情况，服务体系将启动快速反应机制、专家支持机制和配件绿色通道。

In major and special circumstances, the service system will start a rapid response mechanism, an expert support mechanism and a green channel for accessories.



电话回访 Telephone interviews

现场服务完工后，公司总部呼叫中心将有服务专员对每次服务进行电话回访，跟踪完成情况和售后服务质量，听取客户意见和建议并反馈到各职能部门进行落实和改善，以便为客户提供更优质的售后服务。

After the on-site service is completed, the call center of the company's headquarters will have a service specialist to conduct a return call for each service, track the completion status and service quality, listen to customer opinions and suggestions, and feed back to each functional department for implementation and improvement, so as to provide customers with better quality.



卓越的性能
完全满足各类用户需求
Excellent performance Fully meeting various user needs

COMPANY PROFILE

公司介绍



山东恒旺集团创立于2011年注册资金一亿元,坐落于运河之都、孔孟之乡的中国文化名城——山东济宁。

经过十余年的发展,现已成为一家集研发设计、生产制造、国际贸易、电子商务、物流运输为一体的国家高新技术企业。

以研发之长,领技术之先。恒旺依托科技创新,依据市场发展和客户需求,不断研发出各种新型实用机械设备。当前主营产品覆盖挖掘机、推土机、钻探机械、新能源光伏打桩机、压路机、履带运输车等40多个品类。厂区占地面积10万平方米,现有员工1000余人。

恒旺集团自成立初期就构建了较为完备、多元化的市场经营体系和产业价值链。在恒旺集团发展的十余年中,始终坚持立足本土,内强研发,外拓海外,摸索出一条适合自身发展的“互联网+传统制造业”的创新之路,跻身跨境电商新型产业模式之中,迈上持续快速发展的新台阶和跨越式发展的新时代。

恒旺始终践行“创新驱动、质量为先”的发展理念,全面推进产品升级。在智能化改装领域持续取得突破,远程操控已成功应用于多种钻桩设备,施工安全得到真正保障;挖掘机领域突破

多项技术难题,不断推出各种新型挖改设备,全力帮助客户实现一机多用,从而实现更高收益。

一直以来,恒旺集团不断加快知识产权标准化建设,重视培养、培育人才,以管理创新、技术创新推动公司持续发展。在坚持自主创新的道路上,先后获得发明专利10余项,实用新型专利30余项。精雕细琢,品质卓然,并先后通过ISO、欧盟CE、德国TUV、法国BV等十余项质量、安全检测等项目认证。目前业务覆盖亚洲、非洲、北美洲、大洋洲多个地区。

信誉为上,服务为本。通过多年的客户服务实践,恒旺建立起产品体验、用户培训、维修保障、配件供应“四维一体”的一站式服务体系并持续完善,为客户提供一体化施工解决方案,人性化、智能化的优质服务得到广大客户的一致好评和认可。

恒旺秉承“持恒心、守恒德、做恒业”的核心价值观,致力于让最广泛的客户享受最高性价比的产品和服务,朝着树百年品牌、创一流企业文化的品牌发展方向不断前行。

干工程、选恒旺、事业兴旺!



高新技术企业
High-tech enterprises

全国机械行业文明单位
National Model Unit in the Machinery Industry

全国煤炭机械工业优秀企业
National Outstanding Enterprise in Coal Machinery Industry

对外贸易重点入库企业
Key Enterprise in Foreign Trade Database

中国工程机械工业协会会员单位
Member Unit of the China Construction Machinery Industry Association

Shandong Hengwang Group, founded in 2011 with a registered capital of 100 million RMB, is located in Jining, Shandong Province, China, which is known as the hometown of Confucius and Mencius, and the Canal Capital of China.

After more than ten years of development, Hengwang Group has become a national high-tech enterprise integrating research and development, design, manufacturing, international trade, e-commerce, and logistics transportation.

With a strong focus on research and development and leading in technology, Hengwang continuously develops various new and practical machinery and equipment based on technological innovation, market development, and customer needs. The current main products cover more than 40 categories, including excavators, bulldozers, drilling machinery, new energy photovoltaic pile drivers, road rollers, and crawler transporters. The factory covers an area of 100,000 square meters and has more than 1,000 employees.

Since its establishment, Hengwang Group has built a comprehensive and diversified market operation system and industrial value chain. In more than ten years of development, Hengwang Group has always adhered to the principles of being rooted in the local market, focusing on research and development, expanding overseas, and exploring its own innovative path of "Internet + traditional manufacturing." It has entered the new era of sustainable and rapid development and crossed the threshold of a new industrial model of cross-border e-commerce.

Hengwang has always adhered to the development philosophy of "driven by innovation and quality first" and comprehensively promotes product

upgrades. Significant breakthroughs have been achieved in the field of intelligent transformation, where remote control has been successfully applied to various piling equipment, ensuring construction safety. In the field of excavators, multiple technical difficulties have been overcome, and various new excavation equipment have been continuously introduced, helping customers achieve multiple uses for one machine and higher returns.

Hengwang Group has consistently accelerated the construction of intellectual property standardization, emphasizing talent cultivation, and promoting the company's continuous development through management and technological innovation. It has obtained more than 10 invention patents and more than 30 utility model patents. The company has also obtained certifications for quality and safety testing, such as ISO, EU CE, Germany TUV, and French BV. Currently, its business covers Asia, Africa, North America, and Oceania.

Reputation is paramount, and service is our foundation. Through years of customer service practice, Hengwang has established a one-stop service system that integrates product experience, user training, repair support, and spare parts supply. The customer-centric, humanized, and intelligent quality service has been highly praised and recognized by customers.

Hengwang upholds the core values of "perseverance, integrity, and continuous innovation" and is committed to providing the widest range of customers with the highest value-for-money products and services. We strive towards building a century-old brand and a leading corporate culture.

Construction Business, Choose Hengwang, Guarantee of Prosperity for All.